
Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2024-12-10

Närvarande: Linn Sundin, Agnes Franzén, Linn Norman, Albin Färm, Vilma Andersson, Clara Lidquist, Ida
Desvall, Julina Sahlberg, Millie Johansson.

Ej närvarande: Yo Borg.

Plats och tid: KY24, 12:15.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet öppnat kl. 12:16.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Clara Lidquist och Linn Sundin.

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna har gjort sedan senaste mötet och delar med
sig hur denne mår just idag.

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Svarat på mail, kontaktat campus skramlar, haft möte med SU

§ 2.2 KASSÖR

Faktura till Vilma (inte skickat). Hållit på med kvittoredovisning. Följde med Clara till
sittningslokal. Svarat på mail. Möte med SU-projektgruppen. Betalat faktura för mackor. Tagit
kontakt med KVIT angående en faktura som hamnat fel men inte fått svar.

§ 2.3 INFORMATÖR

Publicerat info om Campus Skramlar, börjat skriva protokollet från höstmötet.

§ 2.5 AMO

Snackat med AMO veckan gänget, annars inte mycket. Kollade med baljan så att fakturan
stämmer.

§ 2.6 MANA

Håller fortfarande på med Ovve-fixande, gjort feedback formulär till Accenture + Cygni. Haft
möte med campus skramlar, Su-projekt och stadgargruppen och Kvia.

§ 2.7 MYSA

Kollat lokal på Scandic vilket ser väldigt bra ut, bokat HG 16/1 för miljö-pub, hört av mig till
ELIN angående klädbytardag då maskin inte svarar.



§ 2.8 UB

Haft möte med campus skramlar gruppen.

§ 2.9 MÄSTERICHEF

På onsdag har vi vårt alkoholfria event för året, vi har även påbörjat CK planering.

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Har lagt ut på kogvet bytisar varje dag på insta story, denna veckan har jag kontaktat Maria. Haft
möte med dem från Nederländerna. Har haft möte med campus skramlar gruppen och haft
möte med Su-projekt gruppen.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Möte om KVIA, möte med stadgargänget.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 CAMPUS SKRAMLAR

Det blir på onsdag, 3 lag är anmälda. Handling sker idag.

§ 3.2 SU-PROJEKTET

- Vi skickar ut till gymnasieskolor, ett färdigt mail
- Gå två och två
- Skapa ett TikTok konto

§ 3.3 HÖSTMÖTE PROTOKOLL

Lite frågor

- paragraf 6, 10, 12, 16

§ 3.4 MILJÖ-PUB

16/1-2025 är satt av mig och Antonio

- vi kommer hålla en kort presentation om vad det innebär att vara en grön sektion
- quiz eller på spåret

§ 3.5 NEDERLÄNDERNA

Uppdatera er vad jag kom fram till på mötet med dem från Nederländerna.

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1 RESA

§ 4.2 CHECKA AV MED VARANDRA FÖR EVENT

Vi, från Kognitivet, hade uppskattat om Kog och Styret kunde synka sina event och att det kan
stämmas av med varandra innan det skickas ut för att undvika dubbelbokningar.

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 2024-12-17 kl 12:15 i KY27.



§ 6 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot dokumenterar vad som ska göras till nästa möte.

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Gå på SEKT-möte, gå på programråd, svara på mail, boka resa, filma KVIA video, campus
skramlar.

§ 6.2 KASSÖR

Skriva ut papper. Skicka iväg fakturor. Hämta kaffebryggaren.

§ 6.3 INFORMATÖR

Ladda upp protokoll, skriva klart höstmötets protokoll, gå på SEKT-möte, campus skramlar.

§ 6.5 AMO

Ska på AMO-råd ikväll. Hålla koll på mailen.

§ 6.6 MANA

Få svar om kompensation för ovvar, kolla resa, skicka in svar från formulär, filma kvia video,
skicka faktura till AKAVIA, lämna lista på röstlängd osv till Linn Norman, lämna ovvar till
förrådet, se över matlådor, fixa generellt inför jul :) Campus skramlar.

§ 6.7 MYSA

Maila tillbaka till frimis om att vi vill ha det datumet. Planera lite inför “tillbaka till plugget pub”,
möte med Antonio. Se hur det blir med klädbytardagen.

§ 6.8 UB

Två möten, UB-möte och programråd.
§ 6.9 MÄSTERICHEF

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Campus skramlar imorn. Kolla på resa.

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Fortsatt kontakt med alumner. Filma KVIA-video, FUM, kolla resa.

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Linn Norman Ordförande: Linn Sundin

Justerare: Clara Lidquist Justerare: Linn Sundin




